
Styrelsemöte   28:e   augusti   2016   kl   1012. 
 
Närvarande:   Marita,   Stefan,   Tomas,   Magnus   och   Björn 
 
§1   Mötet   öppnande 

Björn   är   ordförande   och   förklarade   mötet   öppnat. 
 
§2   Val   av   sekreterare   och   justerare 

Sekreterare:    Magnus 
Justerare:    Stefan 
 

§3   Godkännande   av   dagordning. 
Styrelsen   beslutade   att   godkänna. 

 
§4   Matrialbeställning 

Tomas   har   gjort   nya   berækningar   med   matrialåtgång.   Vi   kontaktar   Bynet   för   att 
se   vad   de   tror   om   det.   Vi   måste   skriva   avtal   med   Bynet   först   sen   skickar   de   en   blankett 
för   matrialbeställning.  
 
§5   Strandskyddsområde 

Björn   kollar   med   kommunen   om   det   det   finns   nåt   strandsskyddsområde   som   vi 
gräver   i. 
 
§6   Kartor   till   Ellevio. 

Vi   behöver   nya   kartor   som   Ellevio   ska   ha   før   att   de   ska   kunna   se   vilka 
fiberslangar   som   ska   vara   vart.   Marita   fixar   nya   kartor   utan   strøm   i   skala   1:1000. 
Tomas   ritar   upp   på   de   nya   kartorna. 
 
§7   Skyltar 

Magnus   gör   ett   förslag   på   skylt   som   fastighetsägarna   ska   sätta   upp.   Vi   gør 
egna   skyltar   i   A3   som   fastighetsägaren   som   ska   vara   med   får   sätta   upp   där   de   vill   ha.  
 
§8   Medlemmar 

Vi   i   styrelsen   kontaktar   några   av   de   som   ännu   inte   ansökt   om   medlemskap.   Det 
finns   även   de   som   är   medlemmar   och   inte   har   betalt.   En   del   har   även   betalat 
fastighetsanslutningsavgift   men   inte   skrivit   avtal. 
 
§9   Markupplåtelseavtal 

Vi   kollar   upp   vilka   med   vi   ska   skriva   avtal   med.   Magnus   kollar   upp 
utformningen   på   avtalet   med   Sam   Risander. 
 
§10   Övriga   frågor 

Hemsida      Magnus   uppdaterar   hemsidan   snarast   med   EUlogga   och   ny 
information. 
 
 



§11   Nästa   styrelsemöte 
4   sep.   2016. 
Se   över   markupplåtelseavtalet,   se   över   vilka   som   vi   ska   skriva   avtal   med.   Björn 

skriver   ut   matrial   till   mötet.   Magnus   gör   klart   ett   förslag   på   skylt.   Logga   överst   med 
“Här   blir   det   fiber”   eller   liknande. 

 
§12   Mötets   avslutande 

Björn   tackar   deltagarna   och   avslutar   mötet.  
 

Ordförande 
 
______________________ 
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______________________ 
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